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“先进材料的微观结构大数据”国际研讨会
The First “Belt and Road” International Academic Conference and the International Symposium on Large Data of Microstructures for Advanced Materials  

一、会议主题
1) 先进电子显微镜的最新进展
2) 边界与缺陷结构
3) 原位透射电镜下催化剂的行为分析
4) 微观结构大数据
5) 与原子尺度微观结构的大数据材料相关的新能源与先进材料的力学性能

Ⅰ.  Conference Themes
a) The latest progress of advanced electron microscopy
b) Boundaries and defect structure
c) Revealing behaviors of catalysts by in situ TEM
d) Big data of microstructures
e) New energy and the mechanical properties of advanced materials in relation to materials large data of atomic scale microstructure

二、会议日期
2019年6月20日至2019年6月23日

Ⅱ.  Conference Date
20th -23th June, 2019

三、报到地点 
2019年6月20日12:00-22:00 北京工业大学建国饭店大厅
场地：北京工业大学建国饭店 (http://www.bjut-hoteljianguo.com/ )
· 位于北京工业大学校园
· 靠近北京CBD中心
· 距离2008年北京奥林匹克运动会羽毛球场馆和艺术体操馆仅需步行5分钟

Ⅲ. Registration
20th June, 2019, 12:00-22:00, on the Lobby of Grand Gongda Jiangguo Hotel, Beijing University of Technology(BJUT)
Workshop Venue：The conference will be held at Grand Gongda Jianguo Hotel (http://www.bjut-hoteljianguo.com/)
· located in the beautiful campus of BJUT
· close to the CBD central area 
· 5-minute walk from the Beijing 2008 Olympic Games badminton and rhythmic gymnastics venues

四、报名联系方式
郑坤教授：kunzheng@bjut.edu.cn
王立华教授：wlh@bjut.edu.cn

会务费（具体费用咨询会务组）及差旅费由参会者或派出学校承担，在与会务组联系时，请将邮件同时抄送至spucsecretariat@163.com。

Ⅳ. Contacts for attending the conference
Prof. Kun Zheng   E-mail: kunzheng@bjut.edu.cn 
Prof. Lihua Wang   E-mail: wlh@bjut.edu.cn
The conference fee (please contact the organizer about the fee) and the traveling fee will be covered by attendees or their universities. Please forward the email also to spucsecretariat@163.com for hotel reservation when contacting Prof. Kun Zheng and Prof. Lihua Wang. 

五、宾馆预定信息
1) 北京工业大学建国饭店
地址：北京朝阳区平乐园100号，北京工业大学（南门）
房价：大床房 500元/晚
      标准双人间 580元/天
2)汉庭酒店
地址：北京朝阳区平乐园100号，北京工业大学（西门）
房价：高级大床房 332元/晚
      标准双人间 352元/天

北京工业大学国际处可提供预定服务，请于5月20日之前发送预定信息。

Ⅴ. Contacts for hotel reservation
a) Grand Gongda Jianguo Hotel
Address: South Gate, Beijing University of Technology, Pingleyuan No.100, Chaoyang District, Beijing.
Price: King room 500 RMB/Night
Standard room 580 RMB/Night
b) Hanting Hotel
Address: West Gate, Beijing University of Technology, Pingleyuan No.100, Chaoyang District, Beijing.
Price: Super king room 332 RMB/Night 
Standard room 352 RMB/Night

The International Office of BJUT offers the hotel booking service for attendees. Please send the reservation information before 20th May.


“一带一路”中波大学联盟秘书处
北京工业大学国际交流合作处
2019年3月19日

The “Belt and Road” SPUC Secretariat
The International Office of BJUT
19th March, 2019
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